
 
 

 

 

           Oslo 03.05.2024  
Protokoll  
 
Styremøte #4/2024 – 03.05.2024 
Scandic Helsfyr 
 
Til stede:  
President     Mona Adolfsen  
Visepresident    Eivind R. Solberg  
Styremedlem  bredde   Anna Solberg  
Styremedlem Teknisk kunstløp  Christine Isaksen 
Styremedlem Teknisk hurtigløp  Roar Eriksen 
Styremedlem Teknisk kortbane  Christian Pedersen  
Styremedlem    Frode Bøhm 
Styremedlem     Aurora Heim  
Varamedlem bredde    Sissel Borgen 
Varamedlem Teknisk hurtigløp Jan Benny Nyborg  
Varamedlem styret    Helene Myksvoll 
Varamedlem Teknisk kortbane  Stian Bjørge 
Varamedlem Teknisk kunstløp  Espen Røtterud Runås  
Generalsekretær    Håkon Dahl 
 
Forfall: 
 
Ingen 
 
 
Protokollfører: Håkon Dahl  

 

Agenda: 

 

19/2024 – Godkjenne protokoll fra styremøte 3/2024 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøte 3/2024 godkjennes 

 

20/2024 – ISU congress 



 
 

 

 

Gjennomgang av forslag. Se vedlegg med notat fra Mona.  

Vedtak:  

Delegatene til kongressen ber om mandat til å ta løpende vurderinger underveis i kongressen, og 

stemme deretter. Styret gir sin tilslutning. 

 

21/2024 – Status Vikingskipet 

NSF har foreslått et kompromiss med HOA, som er akseptert. Møte om VM blir satt i slutten av mai.  

NSF har i kompromisset satt som premiss at VM-avtalen kommer på plass snarlig. Det er dialog 

mellom Hamar kommune og KUD om evt. forlengelse av nasjonalanleggsavtalen. 

De økonomiske konsekvensen rundt dette blir en sak på neste styremøte.  

Til orientering 

 

22/2024 Clarance 
 
1. Hvor lenge må løper ha bodd i Norge før løper kan søke Clearance?  
2. Hvor lenge skal en norsk løper få karantene hvis løper søker seg over til andre nasjoner?  
3. Økonomi rundt bytte av nasjon  
  
Christine la frem følgende forslag til vedtak.  

Vedtak:  
Styret tar forslaget til vurdering og ber om at innspill tas med til revidert forslag, og fatter vedtak i 
saken på e-post.  
 
 

23/2024 Ungdomsutvalg 

Forslag til styret i NSF 

I skøyte-Norge er det i stor grad folk over 30 år som er med i styrer og andre forum der skøyte-Norge 

blir forma. For å få eit anna perspektiv (og nye tankar) på korleis me kan rekruttere nye løparar, og 

ikkje minst halde på dei som allereie går på skøyter, er det nyttig å få innspel frå dei som kjenner 

skoen (skøytene?) trykke. I NSF sin strategi/handlingsplan står det òg at me skal jobbe for å halde 

ungdomen i idretten lenger. Ved å invitere dei yngre til å kome med forslag kan me få ei anna 



 
 

 

 

vinkling som kan brukast som rettesnor/inspirasjon for vegen vidare. 

Forslag: 

Setje ned ei arbeidsgruppe med unge personar, 7-9 personar 

Leia av Anna og Aurora 

Gruppa skal ha representantar på tvers av greiner, kjønn og alder og ferdigheit 

Gruppa bør ha representantar frå kunstløp, hurtigløp, kortbane (roller derby, inline) 

Gruppa bør ha representantar som er gode (på satsingslag, landslag e.l.) og løparar som trener “for 

gøy” 

Alder : 15-27 år 

På tvers av styret har me truleg kjennskap til utøvarar rundt om i landet (på tvers av greiner) som 

eignar seg til å vere med i arbeidsgruppa. Det vil spare både tid og “styr” med å etablere 

arbeidsgruppa. 

Deira mandat: 

Lage forslag til handlingsplan som dekkjer to problemstillingar: 

1. Korleis skal me auke skøyteinteressa hjå dei barn/ungdom, som ikkje driv med skøyter i dag? 

2. Kva må gjerast for at løparar som vurderer å leggje opp heldt fram i idretten (som trenar, 

funksjonær, eller kanskje dei kan “konvertere” til ein annan isidrett)? 

Forslaget skal presenterast for styret i god tid før neste forbundsting. Styret vil gå gjennom forslaget 

som innspel gjere vurderingar om det er “andre faktorar” som har innverknad som gjer at forslaga 

ikkje kan realiserast. Styret må òg vurdere om forslaga til handlingsplan bør inngå i vidare 

strategiarbeid 

i NSF, eller om det skal vere til vidare inspirasjon i klubbar og kretsar. 

Vidare bør gruppa presentere kva dei har jobba med på forbundstinget 2025. Det bør skape 

diskusjon og inspirasjon for delegatane. Å få med yngre delegatar på forbundstinget er ei oppgåve 

som er viktig. Å ta med desse deltakarane er ein god start på arbeidet med å involvere dei yngre inn i 

organisasjonen. 

 



 
 

 

 

Vedtak: 

Anna og Aurora tar dette til vurdering til neste styremøte, og styret vurderer opprettelsen av 

utvalget etter det.  

 

24/2024 Styreevaluering 

Hvordan har styrearbeidet fungert i første år av tingperioden, og hva skal vi endre, forsterke eller ta 

vekk for perioden frem mot tinget i 2025? Dette blir et tema i styremøte i august, og ber 

styremedlemmene om å komme med innspill til saken i neste møte.  

Til orientering  

 

25/2024 Skøytetinget 2025 

Forslag fra adm om å avholde skøytetinget 13.-15. juni 2025. 

Idrettstinget skal avholdes i Oslo 23.-25. mai.  

(forbehold om ekstraordinær ISU-congress i juni 2025) 

 

Vedtak:  

Styret fastsetter dato for Skøytetinget 13.-15. juni 2025 og inviterer klubber til å søke om å være 

vertskap for Skøytetinget. 

 

  



 
 

 

 

Evt.  

 

27. juni – Teamsmøte 18.30 

 

ISU-congress 10.-14. juni 

 


